
 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ГРАД РУДОЗЕМ, ОБЛАСТ СМОЛЯН 

тел: 0306/99214; факс: 0306/99141; e-mail: obsrud@abv.bg 

 

П Р О Т О К О Л   № 16 

 

                                                                                                             

На 30.12.2020 г. в залата на Общинския съвет - Рудозем се състоя шестнадесетото 

редовно заседание на Общински съвет - Рудозем.  

Съгласно присъствения списък на заседанието присъстваха 16 общински съветници,  

служители от Общинска администрация – Рудозем и гости.  

Заседанието бе открито от председателя на Общински съвет – д-р Владимир Янков. Той каза, 

че съгласно присъствения списък кворум има и също така:„ По предварително разпратения Ви 

дневен ред са девет точки. Вчера на комисиите с изключение на Комисията по здравеопазване 

и образование бяха помолени да разгледат още две допълнителни точки. И аз ще Ви помоля 

те да бъдат включени в дневния ред на днешното заседание като точка десета и единадесета. 

Респективно точка 10 – Определяне размера на трудовото възнаграждение на кмета на община 

Рудозем и 11 - Определяне размера на трудовото възнаграждение на кметове на кметства на 

община Рудозем. Уважаеми колеги, имате думата по отношение на дневния ред. 

Г-н Сираков, заповядайте!“ 

Г-н Иво Сираков – член на ПП “Герб“ – каза: „Уважаеми колеги, уважаеми г-н Кмете, 

уважаеми гости, аз имам предложение към дневния ред – точка първа, втора, трета и четвърта 

да отпадне. За мен е ненормално в тази тежка икономическа криза да вдигаме данъка какъвто 

и ще да е бил. Предложението ми е точка пета да стане точка първа.“ 

Д-р Янков: „Благодаря Ви, г-н Сираков! Други колеги ще имаме ли? Г-н Кмете, 

заповядайте!“ 

Г-н Румен Пехливанов – кмет на община Рудозем – каза: „ Благодаря, г-н Председател! 

Дами и господа общински съветници, ние тук коментираме изменение в наредбите и аз мисля, 

че задължително трябва да влезнат в заседанието, а ако има някакви корекции за самите ставки 

Вие сте в правото си да ги направите. Но има неща, които произтичат от промени в закони и 

ние не можем да имам наредби, които противоречат на закона. Пример: В Закона за местните 

данъци и такси е отпаднала възможността да има различен промил на данъка в различните 

населени места. По нашата наредба все още е така. Ние не може да го оставим по този начин. 

Според мен, г-н Сираков, и не само. Не можем да оставим без коментар План-сметката т.е. да 

не приемаме такса битови отпадъци за следваща година ли? Ако има корекции аз предлагам 

да си направите предложенията за корекции, а не за отпадане. Благодаря, г-н Председател! Все 

още моето предложение е да си останат тези точки и да се разглеждат“ 

Д-р Янков: „И аз Ви благодаря! Г-н Халилов, заповядайте!“ 

Г-н Шукри Халилов – Председател на ПП“Герб“ – каза: „Благодаря, г-н Председател! 

Уважаеми колеги, уважаеми г-н Кмете, аз смятам, че точка 11 и 12 не виждам защо трябва да 

бъдат включени като извънредни точки в днешното заседание. Знаем, че съгласно Правилника 

точките, които трябва да бъдат включени като извънредни и които не са обявени по надлежния 

ред, както е по Правилника, касаят някакви форсмажорни обстоятелства и някакви други 

срокове, които трябва да бъдат изпълнени, това нещо съвсем не е …как да кажа…обхвата на 

тези дейности, които се предвиждат като крайни.“ 

Д-р Янков: „Добре! Благодаря, г-н Халилов! Г-н Кмете, заповядайте, искате думата!“ 

Г-н Пехливанов: „ Благодаря, г-н Председател! Само едно..две неща. Първо чисто 

технически въпрос с цел да има качествен запис е добре говорещия, за да може да се чува за 

това го направих и аз самия сега защото иначе не се чува и записа няма да е качествен, а ние 

сме длъжни да имаме такъв. Иначе по отношение на точките кое наложи вчера да пуснем тези 



докладни – Ваше право е да решите дали ще ги гледате или не. Има съществени изменения в 

Закона за местното самоуправление в корелация със Закона за публичните финанси. Начинът, 

по който ще се подготвя и гласува бюджета на всяка една община за догодина ще се наложи 

първо да се прави изменение на наредбата, което във времето ще отсрочи приемане на 

бюджета може би за края на февруари и началото на март. По същество и с постановлението 

на Министерски съвет за изпълнение на бюджета за 2021 година са указани тези удължени 

срокове. Възнагражденията се актуализират по решението на Държавния бюджет по Закона за 

държавния бюджет, считано от първи януари. Тези средства са целеви. Не могат да бъдат 

ползвани за друго. Само за възнаграждения на кметове и кметски наместници тук са общо. И 

не приемането им сега ще доведе до само и единствено до икономия някаква, която не може 

да бъде използвана за други цели. Традиционно закона за бюджета се приема в януари и ние 

бяхме предвидили като администрация на 6 януари публично обсъждане на бюджета и 

респективно от там на сетне по най-бързия начин разработването му и внасяне в Общинския 

съвет. Законовите промени, които бяха публикувани по-миналата седмица в петък обаче 

доведоха до тези необходими да кажа аз действия по промяна, но пак е Ваше право дали ще 

ги включите да ги гледате или не. Не може да има решение на Общински съвет с обратно 

действие. Т.е. ако ги приемете в март няма как да се изплатят в началото на януари на 

кметовете и кметските наместници възнагражденията. Т.е. това, което законодателя е 

предвидил Министерство на финансите са отразили в Закона за бюджета ако не се приемат 

сега няма да бъде в сила от първи януари от датата на влизане в сила на решението определяне 

на новите възнаграждения. Благодаря, г-н Председател!“ 

Д-р Янков: „И аз благодаря, г-н Кмете! Други предложения по отношение на дневния 

ред ще имаме ли колеги? 

По реда на постъпване на предложенията гласуваме първо гласуваме предложението на 

г-н  Халилов, който предлага точка 11 и 12 да не се включват в дневния ред./след това той се 

поправи/ По обратният ред на постъпване на предложенията гласуваме.. Последно е 

предложението на г-н Халилов, който предлага точка 11 и 12 да не бъдат разглеждани в 

днешното заседание. Който е съгласен точка 11 и 10 да отпаднат от днешното заседание, моля 

да гласуват с вдигане на ръка. 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 16 

   Гласували: 16 

   За: 4  

   Против: 9 

   Въздържали се: 3 

Предложението на г-н Халилов не се приема. 

Преминаваме към гласуване на предложението на г-н Сираков за отпадане на първа, 

втора, трета и четвърта точка от предварително раздадения Ви дневен ред. Който е съгласен 

тези точки да отпаднат от днешното заседание, моля да гласува с вдигане на ръка: 

Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 16 

   Гласували: 16 

   За: 7  

   Против: 9 

   Въздържали се: 0 

Предложението на г-н Сираков не се приема. 

Уважаеми колеги, тъй като нямаме други предложения по отношение на дневния ред …/ 

г-н Сираков поиска обяснение на отрицателен вот/ заповядайте вие само, че не гласувахте 

отрицателно г-н Сираков. Заповядайте! В нарушение на Правилника сме. Имате основание ако 

имате отрицателен вот. Вие гласувахте „за“ отпадането на точките. Няма значение – 

заповядайте!“ 

Г-н Сираков: „Да! Аз гласувах за отпадането на точките. Аз считам, че не трябва да се 

гледат тези точки и демонстративно, който иска да ме подкрепи, напускам заседанието. 

Приятно заседание! И спорна работа!“ 



Д-р Янков: „Благодаря Ви, г-н Сираков! Уважаеми, колеги преминаваме към гласуване 

на анблок на целия дневен ред с включване на …да изчакаме мъничко да не се получи шум 

при записа. … 

Залата напуснаха:  

- Стоян Трифанов,  

- Данка Чакърова, 

- Катя Хутева, 

- Шукри Халилов, 

- Семир Паликаров, 

- Радослав Филизов, 

- Иво Сираков. 

Д-р Янков им пожела: „Хубава Нова година, уважаеми колеги на всички пожелавам! 

Живи и здрави да сте! Уважаеми колеги ще гласуваме анблок предложението дневен ред с така 

раздадения предварително в дневния ред девет точки с включване на десета и единадесета. 

Който е съгласен, моля да гласува с вдигане на ръка! 

 

Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 9 

   Гласували: 9 

   За: 9  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Заседанието протече при следния: 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

 

1. Приeмане на Наредба за изменение и допълнение на Наредба за определяне размера на 

местните данъци на територията на община Рудозем./вх. № 181/22.12.2020 г./ 

 Докл: Кмет на община Рудозем 

 

2. Приeмане на Наредба за изменение и допълнение на Наредба за определяне и 

администриране на местните такси и цени на услуги на територията на община 

Рудозем/вх. №183/23.2020/ 

Докл: Кмет на община Рудозем 

 

3. Приeмане на Наредба за изменение и допълнение на Наредба за определяне и 

администриране на местните такси и цени на услуги на територията на община 

Рудозем в Раздел III „Такси за детски ясли, детски градини”. /вх.184/23.12.2020 г/ 

 

 Докл: Кмет на община Рудозем 

 

4. Одобряване на план-сметка и определяне размера на таксата за битовите отпадъци за 

2021 г.  

 Докл: Кмет на община Рудозем 

 

5. Приeмане на Наредба за изменение и допълнение на Наредба за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество./вх. № 185/23.12.2020 г./ 

 

 Докл: Кмет на община Рудозем 

6. Приемане на Наредба за определяне обема на животновъдната дейност и местата за 

отглеждане на селскостопански животни на територията на община Рудозем /вх. 

182/222.12.2020 г./ 



Докл: Председател на Общински съвет – Рудозем 

 

7. Одобряване на Устройствена план-схема на обект „Външно електрозахранване на 

автомивка” в УПИ IV-за автомивка, гр.Рудозем /вх. № 183/23.12.2020 г./ 

 Докл: Кмет на община Рудозем 

8. Определяне на представител на Община Рудозем в Общото събрание на МБАЛ „Братан 

Шукеров“ гр. Смолян  /вх. № 188/23.12.2020 г./ 

 Докл: Председател на Общински съвет - Рудозем 

9. Актуализация на Бюджет 2020 г. /вх. № 189/23.12.2020 г./ 

 Докл: Кмет на община Рудозем 

10.Определяне размера на трудовото възнаграждение на кмета на община Рудозем /вх. № 

191/29.12.2020 г./ 

 Докл: Кмет на община Рудозем 

11.Определяне размера на трудовото възнаграждение на кметове на кметства на община 

Рудозем /вх. №192/23.12.2020 г./ 

 Докл: Кмет на община Рудозем 

 

 

 

По точка първа от дневния ред  

След като прочете наименованието на точката, д-р Янков каза: „Пред мен са 

гласуванията на комисиите. Всички комисии са разглеждали точката и имаме положително 

становище още от всички комисии. Уважаеми колеги, ще имаме ли някои въпроси по самата 

докладна? Не виждам. Уважаеми колеги ще преминем в режим на поименно гласуване с така 

направеното предложение по точката първа да стане решение: 

 ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 



9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 9 

   Гласували: 9 

   За: 9  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е № 146 
 

Относно: Приeмане на Наредба за изменение и допълнение на Наредба за определяне размера 

на местните данъци на територията на община Рудозем. 

 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

181/22.12.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов 

и на основание чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, чл.1, ал.2 от ЗМТД, във връзка с чл.76, ал.3 и чл.79 от 

АПК 

  След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

Общински съвет - Рудозем приема Наредба за изменение и допълнение на Наредба за 

определяне размера на местните данъци на територията на община Рудозем, както следва: 

§ 1. Чл. 15 се изменя по следния начин: 

Чл.15. Размерът на данъка върху недвижимите имоти се определя в размер на 4 на хиляда 

върху данъчната оценка на недвижимия имот. 

§ 2. Чл. 34 се изменя по следния начин: 

Чл. 34. Основа за определяне на данъка е оценката на имуществото в левове към момента на 

прехвърлянето, а при придобиване по давност - към момента на издаване на акта, 

удостоверяващ правото на собственост, който подлежи на вписване. 

§ 3. Чл. 35 се изменя по следния начин: 

Чл. 35 (1) При дарение на имущество, както и в случаите по чл. 44, ал. 2 от Закона за 

местните данъци и такси, данъкът се начислява върху  оценката на прехвърленото 

имущество  в размер определен от Общинският съвет, както следва:: 

1. 0,8 на сто - при дарение между братя и сестри и техните деца; 

2. 6,6 на сто - при дарение между лица извън посочените в т. 1. 

(2) При възмездно придобиване на имущество данъкът се определя от общинския съвет в 

размер на 3 на сто върху оценката на прехвърляното имущество, а при замяна - върху 

оценката на имуществото с по-висока стойност. 

(3) При придобиване по давност на имущества, недвижими имоти и ограничени вещни права 

върху тях се дължи данък в размер 3 на сто. 

(4) При делба на имущество, когато притежаваният преди делбата дял се уголемява, данъкът 

се начислява върху превишението. 

§ 4. Чл. 32, ал.3 се изменя по следния начин: 

(3)  Алинея 1 не се прилага за моторни превозни средства, придобити преди първоначалната 

им регистрация за движение в страната. 



§ 5. Чл. 41, ал.2 се изменя по следния начин: 

(2) Данъкът за ремаркета на леки и товарни автомобили с технически допустима максимална 

маса не повече от 3,5 т в размер, както следва: 

1. товарно ремарке – 5 лв.; 

2. къмпинг ремарке – 10 лв. 

§ 6. Чл. 59д, ал.2 се изменя по следния начин: 

 (2) Когато действието на разрешението за извършване на таксиметров превоз на пътници бъде 

прекратено през течение на годината, от платения данък се възстановява недължимо внесената 

част, определена по следната формула: 

  ПДТПП x ОМ   

НВДТПП = ______________________ , където 

  БМ   

НВДТПП е недължимо внесената част от данъка върху таксиметров превоз на пътници за 

текущата година; 

ПДТПП - платеният данък върху таксиметров превоз на пътници за срока, за който е издадено 

разрешението; 

БМ - броят на календарните месеци, за които е издадено разрешението и е платен данъкът 

върху таксиметров превоз на пътници; 

ОМ - оставащият брой на календарните месеци от срока на разрешението за извършване на 

таксиметров превоз на пътници, следващи месеца на прекратяване на разрешението за 

извършване на таксиметров превоз на пътници. 

 

Благодаря Ви колеги! Останалите напуснаха залата няма да бъдат изброявани като 

хора, които участват в гласуването.  

Преминаваме към точка втора от дневния ред. 

 

 

По точка втора от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: „Всички комисии са разглеждали самите докладни по точка втора. Всички 

комисии са с положително становище. Въпроси по докладната ще имаме ли колеги? Нещо, 

което искате да разясняваме допълнително? Не виждам. Уважаеми колеги, преминаваме в 

режим на поименно гласуване с така направените проекто-предложения по точка втора да 

станат решения: 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 



6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 9 

   Гласували: 9 

   За: 9  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е № 147 

 

Относно: Приeмане на Наредба за изменение и допълнение на Наредба за определяне и 

администриране на местните такси и цени на услуги на територията на община Рудозем. 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

183/23.12.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов 

и на основание чл. 21, ал. 1, т.7 и ал.2 от ЗМСМА, чл.9 от ЗМДТ, във връзка с чл.76, ал.3 и 

чл.79 от АПК   

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

     Общински съвет - Рудозем приема Наредба за изменение и допълнение на Наредба за 

определяне и администриране на местните такси и цени на услуги на територията на община 

Рудозем, както следва: 

 

       1.В Глава втора – „Местни такси ”  Раздел І – Такса битови отпадъци се изменят 

следните текстове: 

       Чл. 19 (1) – Общинският съвет утвърждава план-сметка за приходите и разходите за 

събиране и извозване, обезвреждане на битовите отпадъци, както и поддържането на чистотата 

на териториите за обществено ползване в Община Рудозем  

                       С решение 149/30.12.2020г. за  2021 г. е утвърдена План-сметка и калкулация за 

разходите, необходими за обезпечаване дейността по събиране и извозване, депониране на 

битовите отпадъци и поддържането на чистотата на териториите за обществено ползване,  

маршрутен график в общ размер 446 395 лв. 

 

I. Разходи по видове дейности : 446 395 лв. 

    

1. Събиране и извозване на битови отпадъци 124 777 лв. 

2. Обезвреждане на битови отпадъци и поддържане на депо 135 642 лв. 

3. Поддържане  на  чистотата  на териториите за обществено ползване 185 976 лв. 



   

II. Приходи такса битови отпадъци – прогноза 2021г. 446 395 лв. 

   

1. Такса битови отпадъци от физически лица 245 497 лв. 

1.1. За събиране и извозване на битови отпадъци 62 607 лв. 

1.2. Обезвреждане на битови отпадъци и поддържане на депо 74 603 лв. 

1.3. Поддържане на чистота на местата за обществено ползване 108 287 лв. 

   

2. Такса битови отпадъци от  юридически лица 200 898 лв. 

2.1. За събиране и извозване на битови отпадъци 62 170 лв. 

2.2. Обезвреждане на битови отпадъци и поддържане на депо 61 039 лв. 

2.3. Поддържане на чистота на местата за обществено ползване 77 689 лв. 

 

(2) -  Ежегодно до края на годината Общински съвет приема размер за Таксата за битови 

отпадъци за жилищни и нежилищни имоти на физически и юридически лица на територията 

на общината за следващата година. За 2021 г. са приети следните размери в промили за таксата 

за битови отпадъци: 

- за физически лица в населени места без организирано сметосъбиране и сметоизвозване, само 

за поддържане чистотата на обществените места и депо – 7.4 %о  

- за физически лица в населени места с организирано сметосъбиране и сметоизвозване  10 %о, 

от които:  

- за сметосъбиране и сметоизвозване – 2.6 %о 

- за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване – 4.3 %о 

- за  обезвреждане на ТБО в депо –  се начислява промил 3.1 %о 

-за имот на физическо лице, който не се ползва през цялата година и е подадена декларация по 

образец от собственика или ползвателя до края на предходната година се начислява 4,3%о.                         

(3) за имоти на фирми в населени места с неорганизирано сметосъбиране и сметоизвозване 

заплащат намален промил в размер на 5,8 %о - за поддържане на териториите за обществено 

ползване и депо. 

(4) за имоти на фирми в населени места с организирано сметосъбиране и сметоизвозване се 

начислява такса в размер 10,5 %о, от които: 

- за сметосъбиране и сметоизвозване – 4,7 %о 

- за поддържане териториите за обществено ползване – 2,95 %о 

- за обезвреждане в депо -   2,85 %о 

(5)  за имот на юридическо лице, който не се ползва през цялата година и е подадена 

декларация по образец от собственика или ползвателя до края на предходната година се 



начислява такса в намален размер  само за поддържане чистотата на териториите за 

обществено ползване – 2,95 %о 

(6) - за имоти на фирми, находящи се извън регулация на населеното място се начислява ТБО 

в намален размер само за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване и 

обезвреждане в депо – 5,8 %о 

(7)- За общински имоти, отдадени под наем се начислява пълният промил за ТБО в размер на 

10,5 %о 

(8) за фирмите, заявили брой  съдове заплащат цената на вид съд плюс 5,8 %о за поддържане 

чистотата на обществените места и депо. Таксата за заявен съд е както следва за брой - 

контейнер тип „Бобър” – 500 лв. и за кофа – 100 лв.   

(9) Фирми, които сами извозват промишлените си отпадъци до депо за ТБО заплащат такса в 

размер 100 лв. на тон за депониране плюс отчисленията по чл.64 и чл.60 от ЗУО към РИОСВ. 

 

 

По точка трета от днешното заседание 

 

По нея д-р Янков: „Това е за детските ясли, колеги, и градини. Разглеждаме самата точка 

във всички комисии. Становищата на всички комисии е за приемане на точката. Допълнителни 

въпроси ще имаме ли, колеги, към докладната? Уточняващи? Не виждам. Уважаеми колеги, 

ще преминем в режим на поименно гласуване с така направените проекто-предложения по 

точка трета да станат решения.  

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

 

   Общ брой общински съветници: 17 



   Присъствали: 9 

   Гласували: 9 

   За: 9  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е № 148 

 
    

Относно: Приeмане на Наредба за изменение и допълнение на Наредба за определяне и 

администриране на местните такси и цени на услуги на територията на община Рудозем в 

Раздел III „Такси за детски ясли, детски градини”. 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

184/23.12.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов 

и на основание чл. 21, ал. 1, т.7 и ал.2 от ЗМСМА, чл.9  от ЗМДТ, чл.283, ал.10 от ЗПУО във 

връзка с чл.76, ал.3 и чл.79 от АПК  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

     Общински съвет - Рудозем приема Наредба за изменение и допълнение на Наредба за 

определяне и администриране на местните такси и цени на услуги на територията на община 

Рудозем, както следва: 

 

        § 1. Наименованието на Раздел III „Такси за детски ясли, детски градини” се изменя така:  

„Раздел III  

Такси за детски градини 

        § 2. В чл.25, ал.1 се изменя, както следва: 

(1) “За ползване на детски градини се събират месечни такси от родителите 

или настойниците”. 

        §  3. В чл.25 се създава ал. 4 със следния текст: 

        (4) „Месечната такса за подготвителна група е в размер на 34 % от таксата за ДГ по ал.3”. 

        § 4. В чл.25 досегашната ал.4 става ал.5 и се изменя, както следва: 

        (5) „Таксите по този раздел се заплащат с 50% намаление за: деца сираци, деца с един 

родител, деца чийто и двамата родители са редовни студенти, деца чийто родител е с група 

намалена работоспособност с и над 70% съгласно решение на ТЕЛК”. 

       § 5. В чл.25 досегашната ал.5 става ал.6. 

 

       § 6. В чл.25 досегашната ал.6 става ал.7 и се отменя. 

 

       § 7. В чл.25 досегашната ал.7 става ал.8 и се изменя, както следва: 

       (8) “Деца със заболявания се освобождават от заплащането на такси по този раздел, при 

условие че притежават решение на ТЕЛК с 50 % и над 50% намалена работоспособност”. 

 

      § 8. В чл.25 досегашните ал.8, ал.9 и ал.10 стават съответно ал.9, ал.10 и ал.11. 

 



       § 9. В чл.26, ал.2 се изменя, както следва: 

 

(2) “Родителите и настойниците на децата по ал. 1 заплащат само стойността 

на храната, която е в размер на 0,73 лв. на присъствен ден. 

   Приложения: 

1. Проект на Наредба за изменение и допълнение на Наредба за определяне и 

администриране на местните такси и цени на услуги на територията на община Рудозем; 

2. Мотиви към проект на Наредба за изменение и допълнение Наредба за определяне и 

администриране на местните такси и цени на услуги на територията на община Рудозем; 

3. Разпечатка от интернет страницата на Община Рудозем; 

Справка по чл.26, ал.5 от ЗНА. 

 

 

По точка четвърта от дневния ред 

 

 

След като прочете наименованието на точката д-р Янков каза: „Отново самата докладна 

е разглеждана в заседания на комисиите. Всички комисии са с положително становище за 

приемане на проекто-предложенията по точка 4. Колеги ще имаме ли уточняващи въпроси и 

неща, които искате да коментираме по самата докладна? Не виждам. Благодаря, Ви колеги, в 

случая ще преминем в режим на поименно гласуване с така направените проекто-предложения 

по точка четвърта да станат предложения. 

 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 9 

   Гласували: 9 

   За: 9  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

Р Е Ш Е Н И Е № 149 



 
    

Относно: Одобряване на План-сметка и определяне размера на таксата за битови отпадъци 

за 2021 г 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

189/23.12.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов 

и на основание чл.21 ал.1 т.7 от ЗМСМА, чл.66, ал.3, т.2 от ЗМДТ 

  След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

Общински съвет-Рудозем: 

1. Утвърждава калкулация за формиране на разходите, необходими за обезпечаване на 

дейностите „Сметосъбиране и сметоизвозване”, „Обезвреждане на битовите отпадъци 

в депо за твърди битови отпадъци” и „Чистота на териториите за обществено ползване” 

на Община Рудозем за 2021 г., съгласно приложението, което е неразделна част от 

настоящото решение. 

2. Утвърждава план-сметка за приходите и разходите за събиране и извозване, третиране 

на битовите отпадъци и поддържане чистотата на местата за обществено ползване в 

община Рудозем за 2021 г., съгласно приложението, което е неразделна част от 

настоящото решение. 

3. Определя промил за облагане на физически и юридически лица за 2021 г., съгласно 

приложението, което е неразделна част от настоящото решение. 

 

 

 

По точка пета от дневния ред 

 

Самата докладна е разглеждана във всички комисии. Становището на комисиите са „За“ 

приемане на предложенията по точка пета да станат решения. Допълнително уточняващи 

въпроси, колеги, към докладната ще имаме ли? Не виждам. Така направените проекто-

предложения по точката пета да станат решения. Уважаеми колеги, в режим на поименно 

гласуване сме: 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 



5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 9 

   Гласували: 9 

   За: 9  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е № 150 

 

    

Относно: Приeмане на Наредба за изменение и допълнение на Наредба за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

185/23.12.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов 

и на основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, чл.8, ал.2 от ЗОС, във връзка с чл.76, ал.3 и чл.79 от 

АПК   

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

     Общински съвет - Рудозем приема Наредба за изменение и допълнение на Наредба реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, както следва: 

 

     § 1. Отменя Тарифа за определяне на началния  размер на месечния наем за 1 кв.м. при 

предоставяне на общински помещения и терени към Наредба за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество. 

 

    § 2. Приема Тарифа за определяне на наемните цени на общински имоти, съгласно 

Приложение № 1, която става неразделна част от Наредба за реда за придобиване, управление 

и разпореждане с общинско имущество. 

 

    § 3. В чл.65, т.4 се изменя, както следва: 

 

    4. имат задължения към общината. 

    § 4. В Чл. 66, т.3 се изменя, както следва: 

    3. изрично пълномощно с нотариална заверка на подписа, в случай, че кандидатът се 

представлява от пълномощник. 

    § 5. В Чл. 66, точки 1 и 8 се отменят. 

 

 



    

По точка шеста от дневния ред 

 

 

 

По тази точка първи взе думата г-н Пехливанов. Той каза: „Възползвам се от правото, 

дадено ми в Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Рудозем за 

настоящия мандат, да взимам думата винаги и по всякакви въпроси, които счета за важни. И 

благодаря, че ми давате думата, за да направя едно много кратко изказване. Надявам се 

наистина да успея да се побера в много кратко време. По отношение на това какво току що 

приехме и да изразя искреното си учудване от действията на колегите от групата на „ГЕРБ“  и 

групата на „ЗНСБСП за България“, защото бягането от един проблем и не поемането на 

политическа отговорност е възможно най-слабия политически акт, който един политик, дори и 

на местно ниво, може да извърши. Защото колегите напуснаха, а не влезнаха в дебат по това 

какви трябва да бъдат размерите конкретно на местните такси, цени на услуги и данъци. Г-н 

Сираков много добре каза, че те ще напуснат защото не приемат увеличение. Но те напуснаха, 

неприемайки дори намаление. Неприемайки намаление може би на най-важното нещо – това са 

таксите на децата в детските градини. Т.е. ние колеги днеска не обсъждаме колко точно да бъде 

размера на данъка за следващата година за всяко едно населено място в абсолютна стойност. 

Ние поемаме политическа  отговорност за цяла поредица от промени, които ще настанат 

следващата година. Така както калкулацията и план-сметката по отношение на таксите за 

битови отпадъци не могат да останат същите, каквито са били през 2020 г. по много обективен 

критерий. Разходите за отчисления към РИОСВ и увеличенията на минималните работни 

заплати и свързаните с тях плащания са задължителен елемент, който следва от държавната 

политика в момента и е законово регламентирано.  

Не приемането на нов размер, който да отрази тези неща ще доведе до дефицит в 

общинския бюджет. Ако целта на опозицията в настоящия общински съвет е още повече да 

вкара в дефицит общината, от колкото изначално тя е. Това е много лесно обяснимо – идват 

избори дайте да показваме колко лоши са кмета и мнозинството в Общинския съвет. 

И понеже  от днес официално вече излъчва на живо и в уеб страницата на общината и във 

Фейсбук, явно това беше един политически пиар популистки, който надяваме се жителите на 

общината ще оценят по достойнство, както и оставането на деветимата съветници от групата 

на „ДПС“, за да се вземат необходимите решения за следващата година. Аз разбирам да има 

дебат по отношение на конкретен размер. Да не бъде промила този, а да бъде малко по-различен 

– да! Ама да избягаш от взимане на решение колко да бъде таксата смет за следващата година 

е бягство от политическа отговорност.  За това искам да поздравя тези, които останаха, г-н 

Председател , с ясното съзнание, че винаги, когато има някакво увеличение и някъде има 

съпротива и аз знам сега спекулациите навънка ще бъдат местният данък върху недвижимите 

имоти се увеличава със 100%. – Не точно! Аз обаче искам да го погледна от другата страна: ако 

един апартамент в Рудозем, който е основно жилище, който до сега е плащал 3,21 лв. данък 

следващата година ще плати 6 лв. данък. 6,42 лв. ако трябва да бъдем точни. И ако колеги, това 

е най-големия проблем нека да го сравним с намалението на таксите на 4г. в детските градини 

и не само на 4 , а на 5 и на 6 годишните в детските градини. Т.е. ние взимаме и добри и 

непопулярни решения. Популярни и непопулярни решения. Вие взимате.  

Искам наистина да изкажа благодарност за всички тези, които останаха, защото една 

община не се управлява с инат и не се управлява с популизъм и не се управлява с публични 

демонстрации тогава, когато има камери или сме на живо в интернет.  

Една община се управлява с позиции, с поемане на отговорност за изпълнение на това, 

което ние сме поели като ангажимент. А ние сме поели ангажименти постоянно подобряваме 

услугата по сметосъбиране и чистота на общите части . Поемали сме ангажименти всички без 

изключения, включително и тези, които напуснаха, че ще има по-добро улично осветление; 

няма да имаме дефицити в храненето на детските градини; в отоплението; ще предоставяме 

повече услуги в кметствата. Но това не може да стане стоейки на нивата на данъците на 2002 и 

2003 г. или 2005 г. Различните са променяни по различно време. Апропо държа да подчертая 

най-големия приход в Общинския бюджет от собствени данъци е от данък МПС. Няма 

предложения за промяна в данъка МПС и той за поредна година остава на минимума, определен 



по закон. Това е моето предложение  в зависимост от това, което вие приемете. Но той не е 

въобще предмет на разглеждане в настоящите наредби. Ако стойността на една кутия цигари 

или колкото ще увеличението за следващата година в някои случаи и данъка недвижими имоти 

е такъв голям проблем или пет хляба на годишна база до невъзможност да продължи да 

съществува. За това г-н Председател, благодаря на тези, които останаха. Извинявам се за 

емоционалното изказване, но то беше провокирано от поведението на някои колеги, но те 

вероятно имат своите обяснения. Най-вероятно ще прочетем още днес в разни електронни 

сайтове. Защо точно се е случило така само, че всички общински съветници и кметове са били 

избирани от хората, за да ги управляват и да поемат отговорност. Това става тук, а не на вънка 

в медиите. Благодаря!“ 

Д-р Янков: „И аз Ви благодаря, г-н Кмете! Едно изречение в унисон на Вашето изказване. 

Няма нормален човек, който когато му кажеш, че ще увеличаваш такси, данъци да бъде 

съгласен, да бъде щастлив от това събитие, но реципрочно на това, когато казваш, че един данък 

и едни пари не трябва да бъдат увеличавани. Трябва да кажеш от къде ще дойде необходимата 

сума, която по принцип ни трябва и която е събираме чрез това увеличаван на данъците. Само 

заради полизма на това да кажеш, че си против увеличаването на данъците, а да не кажеш от 

къде ще дойдат приходите, за да уравним тази услуга или да подобрим – това за мен е наистина 

един популизъм и бягане от отговорност. Благодаря, Ви колеги, че изслушахте и мен. Сега сме 

в режим на разглеждане на точка шеста от днешното заседание, а именно Приемане на наредба 

за определяне на обема на животновъдната дейност. 

Отново точката е разглеждана във всички комисии. Всички комисии са дали положително 

становище за нейното приемане. Ще имаме ли въпроси към докладната? Не виждам,  уважаеми 

колеги. В такъв случай ще преминем в режим на гласуване с така направените проекто-

предложения по точка шеста да станат решения.  

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 9 

   Гласували: 9 

   За: 9  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 



Р Е Ш Е Н И Е № 151 

 

Относно: Приемане на Наредба за определяне обема на животновъдната дейност и 

местата за отглеждане на селскостопански животни на територията на община Рудозем 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

182/23.12.2020 г., предложена от председателя на Общински съвет - Рудозем – д-р Владимир 

Антонов Янков и на основание чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, чл. 76, ал.3 от АПК, чл. 8 във връзка с 

чл.26 и чл. 28 от ЗНА, във връзка с чл.131, ал. 1 от ЗВМД 

  След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

Общински съвет – Рудозем приема Наредба за определяне обема на животновъдната 

дейност и местата за отглеждане на селскостопански животни на територията на община 

Рудозем съгласно приложения проект, който е неразделна част от настоящето решение. 

 

 

 

Д-р Янков: „Ще ми позволите преди да продължа с точка седма, тъй като това излъчване 

на живо, разбира се това е хубаво нещо, много бързо приемаме, уважаеми и зрители на нашето 

общинско заседание, но трябва да Ви кажа, че вчера и днес всички комисии, които са 

заседавали. Заседанията на комисиите във всичките комисии бяха представители на общинска 

администрация. Те протекаха с около час и половина времево заседание, в което всичките тези 

неща, които от днес гласуваме бяха детайлно разгледани. Всички, които даже и хората от 

опозицията, които присъстваха на самите заседания бяха „за“ приемането на тези докладни. 

Така че неясно и необяснимо беше поведението днес на колегите от опозицията, но това в 

крайна сметка е решение на всеки един от общинските съветници дали да участва или не в 

заседанието на Общински съвет. Преминаваме към точка седма от днешното заседание, 

колеги. 

 

По точка седма от дневния ред 

 

Д-р Янков: “Одобряване устройствена план-схема на външно електрозахранване на 

автомивка. Самата точка е разглеждаме в комисиите. Всички комисии са „За“ приемането на 

докладната. Ще имаме ли допълнителни въпроси не виждам. Уважаеми колеги, в режим на 

поименно гласуване сме с така направените проекто-предложения по точка седма да станат 

решения 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 



7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 9 

   Гласували: 9 

   За: 9  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

   

 

Р Е Ш Е Н И Е № 152 

 

Относно: Одобряване на Устройствена план-схема на обект „Външно 

електрозахранване на автомивка” в УПИ IV-за автомивка, гр.Рудозем.    

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

183/23.12.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов 

и на основание чл. 21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА във връзка с чл.129, ал. 1 от ЗУТ 

  След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

1. Общински съвет – Рудозем  одобрява Устройствена план-схема на поземлени 

имоти с идентификатори 63207.504.232, 63207.504.361, 63207.504.368, 63207.504.355, 

63207.504.227,  63207.504.228, по КККР на гр.Рудозем, за реализацията на обект 
„Външно електрозахранване на автомивка” в УПИ IV-за автомивка, гр.Рудозем. 

2. Одобреният  проект на Устройствена план-схема по т.1 да се публикува  на интернет 

страницата на общината в тридневен срок от одобряването й, съгласно чл.129, ал.5 от ЗУТ. 

3. Обявлението за приетото решение да се изпрати в 7-дневен срок за обнародване в 

Държавен вестник, съгласно чл.129, ал.1 от ЗУТ. 

 

 

 

По точка осма от дневния ред 

 

По нея отново започна председателят за Общински съвет: „Предложението, уважаеми 

колеги ако в самата докладна ..да ако погледнете предложението, което сме дали направо е 

поименно. Той и до сега е бил наш представител със заместник кмета на Общината инж. 

Евелин Бозов. Така, че ако нямаме въпроси, колеги ? Становищата на комисиите са „За“ това, 

което е поименното предложение е направено за гласуване. Ще имаме ли въпроси по 

докладната? В режим на поименно гласуване, колеги с така направеното проекто-предложение 

по точка осма да станат решение 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 



3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 9 

   Гласували: 9 

   За: 9  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

    

Р Е Ш Е Н И Е № 153 

 
    

Относно: Определяне на представител на Община Рудозем в Общото събрание на МБАЛ „Д-

р Братан Шукеров” АД - Смолян 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

188/23.12.2020 г., предложена председателя на Общински съвет - Рудозем – д-р Владимир 

Антонов Янков и на основание чл.21, ал.1, т.9 и ал.2 от ЗМСМА, чл. 226, във връзка чл.220, 

ал.1 и чл. 221 от Търговския закон и чл.8, ал.2 от Наредбата за реда за упражняване на 

собственост върху общинска част от капитала на търговските дружества 

  След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

Определя инж. Евелин Веселинов Бозов-заместник кмет на Община Рудозем за 

представител на Община Рудозем в извънредно Общо събрание на акционерите на МБАЛ „Д-

р Братан Шукеров” АД – Смолян. Представителят се упълномощава да взема решения от 

името на Община Рудозем по въпросите включени в дневния ред, като същия извършва 

действия в съответствие с разпоредбите на Търговския закон и Наредбата за реда за 

упражняване на собственост върху общинска част от капитала на търговските дружества. 

 

 

По точка девета от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Самата докладна е разглеждана във всички комисии. Становищата на всички 

комисии са „За“ приемане на проекто-предложенията по точка девета да станат решения. Г-н 

Кмета иска думата по самата докладна. Заповядайте, г-н Кмете!“ 

Г-н Пехливанов: „Благодаря Ви, г-н Председател! Дами и господа общински съветници, 

участници в онлайн платформата, и всички тези, които наблюдават на живо на страницата на 

Общината и Фейсбук. Искам само да вметна нещо, което вчера казах и на някои от колеги 

общински съветници, които зададоха такъв въпрос. Ние не режем разходи. Закона изисква от 



нас да се поберем в рамките на събраните приходи. Т.е. намаленията, които виждате в 

разходната част не са отреализирани вече икономии. Просто ние се побираме в рамките на 

това, което имаме ангажимент по Закона за бюджета. Т.е. без да правим разходи до размера на 

приходите. Актуализацията на бюджета е само с вътрешни компенсирани промени, а в частта 

капиталови разходи са отразени и новите обекти, за които сме получили финансиране през 

годината. Няма да ги изброявам поименно. Всички тези, които се интересуват могат на 

страницата на община в секцията Общински съвет/Заседания за конкретното заседание да 

разгледат детайли за всички материали. Благодаря, г-н председател!“ 

Д-р Янков: „И аз Ви благодаря, г-н Кмете! Уважаеми колеги, ще имаме ли въпроси по 

самата актуализация? Г- н Малеков, заповядайте!“ 

Г-н Диан Малеков – зам.председател на Общински съвет-Рудозем и член на ПП“ДПС“ – 

каза: „Благодаря, г-н Председател! Уважаеми, колеги общински съветници, уважаеми г-н 

кмете, уважаеми г-н Председател, ние за първи път сигурно ще приемаме актуализация на 

бюджет в такъв състав, но вчера направихме една страхотна искам да кажа и аз „Икономическа 

комисия“ 

С четирима от членовете бяхме. По-голямата си част всички точки ги приехме с мнозинство 4 

от 4. Колегите решиха явно да напуснат заседанието. Коментирахме на дълго и на широко и 

аз очаквах днеска да стане наистина един добър дебат относно и актуализацията на бюджета 

и определянето на изменението на местните данъци, но явно така са решили. Исках да кажа, 

че това, което вчера обсъждахме на икономическа комисия за първи път имахме такъв широк 

дебат. Онлайн се излъчваше комисията. Г- н Кмета се включи. Г-н Председателят ни беше на 

гости, кметове по населени места и това, което си говорихме като цяло за увеличението на 

данъците е, че размера на един апартамент на данъка на един апартамент в Рудозем е между 

три и пет лева. Всички от нас, които обитаваме блокове знаем на месец събираме между четри, 

пет, шест и осем лева дори като домоуправители. Така, че не мисля, че тука има кой знае колко 

високо увеличение от 5 на 10 лв. или от 3 на 6 лв. Това, е което искам да кажа – благодаря, г-

н Предеседател!“ 

Д-р Янков: „Благодаря г-н Малеков! Други колеги ще имаме ли, които искат да вземат 

думата по точка девета? Не виждам. Уважаеми колеги, ще преминем в режим на поименно 

гласуване с така направените проекто-предложения по точка девета да станат решения. 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

 

   Общ брой общински съветници: 17 



   Присъствали: 9 

   Гласували: 9 

   За: 9  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е № 154 

 
   Относно: Актуализация на Бюджет 2020г. към 23.12.2020г. 

 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

190/28.12.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов 

и на основание чл.21, ал. 1, т.6 от ЗМСМА , чл.124, ал.2 от ЗПФ и във връзка с чл.46 от 

Наредбата за условията и реда за съставяне на бюджетната прогноза за местните дейности за 

следващите три години, за съставяне, приемане и отчитане на бюджета на община Рудозем   

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

Приема актуализация на Бюджет 2020г., съгласно Приложение №1 и Приложение№2. 

 

По точка десета от дневния ред 

 

„Самата докладна е разглеждана в две комисии – започна д-р Янков – на  които вчера е 

предоставена за разглеждане. В Комисията по бюджет, финанси и икономика, както и ТСУ и 

нормативна. И двете комисии са дали положително становище за приемане, като на тази, така 

и на следващата единадесета точка. Комисията по здравеопазване и образование не е 

разглеждала и нямаме становище от нея. Ще имам ли въпроси, колеги, по отношение на 

докладната ? Не виждам . Уважаеми колеги, ще преминем в режим на поименно гласуване с 

така направеното проекто-предложение да стане решение по точката 10: 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 



9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 9 

   Гласували: 9 

   За: 9  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е № 155 

 

    

Относно: Определяне размера на трудово възнаграждение на кмета на община Рудозем. 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

191/29.12.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов 

и на основание чл.21, ал.1, т.5 и чл.38, ал.7 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.5, ал.16 от ПМС №67 от 14 април 2010 г. за заплатите в бюджетните 

организации и дейности 

  След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

Определя основно трудово възнаграждение на кмета на община Рудозем в размер на 

3200,00 лв. (три хиляди и двеста лева), считано от 01.01.2021г. 

 

По точка единадесет от дневния ред 

 

По тази точка д-р Янков прочете нейното наименование и каза: „Становищата на 

комисиите ги казах. Други колеги ще имаме ли, които да вземат отношението по докладната. 

Не виждам. Уважаеми колеги ще преминем в режим на поименно гласуване с така направеното 

проекто- предложение - те са пет всъщност включени кметовете на кметства - да стане 

решение: 

 

   ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 



8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 9 

   Гласували: 9 

   За: 9  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е № 156 

 

    

Относно: Определяне размера на трудовите възнаграждения на кметове на кметства 

в община Рудозем. 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

191/29.12.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов 

и на основание чл.21, ал.1, т.5 и чл.38, ал.7 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.5, ал.16 от ПМС №67 от 14 април 2010 г. за заплатите в бюджетните 

организации и дейности   

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

Определя основни трудови възнаграждения на кметове на кметства в община Рудозем, 

както следва: 

1. Кмет на кметство Войкова лъка – 1050,00 лв., считано от 01.01.2021 г.; 

2. Кмет на кметство Елховец – 1050,00 лв., считано от 01.01.2021 г.; 

3. Кмет на кметство Рибница – 1050,00 лв., считано от 01.01.2021 г.; 

4. Кмет на кметство Сопотот – 1050,00 лв., считано от 01.01.2021 г.; 

5. Кмет на кметство Чепинци – 1050,00 лв., считано от 01.01.2021 г. 

 

                                             
 

      Поради изчерпване на дневния ред, г-н Янков закри Редовно заседание шестнадесет на 

Общински съвет – Рудозем  и пожела: „Една хубава и здрава 2021 година на всички“. 

         

 

 

Председател на Об.С: .........П............. 

                                                                                                     /д-р Владимир Янков/ 

 

                                                              

   Технически секретар:……П……...                                                                                                

                                           /Даниела Хаджиева/ 


